
Jegyzőkönyv

Készült: Kisköre Városi Önkormányzat Képviselő-testületének 2018. május 30-i üléséről a
Kiskörei Polgán~esteri Hivatal tanácskozó termében.

Jelen vannak: Magyar Csilla polgármester
Takács Attila alpolgármester
Fejes Lőrinc 15,50 órától
Oláh Ferencné
Pócs János képviselők

Távolmaradt: Holló Gyula és Németh Mihályné képviselők — jelezték távolmaradásuk okát.

Meghívottak:
Tóth János Zoltán jegyző tanácskozási joggal
Dr. Molnár Péter aljegyző tanácskozási joggal

Hajdú Zsolt Kisköre-Tó Kit ügyvezetője
Kovács Mihály a Fejlesztési Koordinációs Központ Nonprofit KR. ügyvezetője
Pataki Zsolt Kemejkert KR. ügyvezetője, strand üzemeltető
Siposné Kohári Edit Kiskörei OV-LAK Ovoda intézményvezető
Patakfalvi Imre Kisköre Roma Nemzetiségi Onkormányzat elnöke
Forgács István MSZP helyi szervezet képviselője

Megjelentek:
Dr. Molnár Péter aljegyző
Pataki Zsolt Kemejkert Kit ügyvezetője, strand üzemeltető
Siposné Kohári Edit Kiskörei OV-LAK Ovoda intézményvezető

A jelenléti ív jegyzőkönyv „A” mellékletét képezi.

Jegyzőkönvvvezető: Pócs Jánosné

Magyar Csilla polgármester köszöntötte a Testületi ülésen megjelent tagokat,
meghívottakat, megállapította, hogy az ülésen 4 képviselő van jelen, a képviselő-testület
határozatképes, az ülést megnyitotta. Elmondta, hogy Holló Gyula és Németh Mihályné
képviselők jelezték az ülést megelőzően, hogy elfoglaltságuk miatt nem tudnak a mai testületi
ülésen részt vem~i, Fejes Lőrinc képviselő pedig később fog érkezni.

A napirendi pontok elfogadása előtt Magyar Csilla polgármester a következőket terjesztette
a képviselők elé: Az elmúlt képviselő-testületi ülésen döntött a képviselő-testület a Kisköre,
Ady Endre u. 6 szám alatti ingatlanra bejegyzett jelzálog megfizetésére vonatkozóan.
Azonban nem jelzálogjog, hanem végrehajtási jog van bejegyezve az ingatlanra, ezért
módosítani szükséges a határozatot.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester a következő
kérdést tette fel: Hozzájárul-e a képviselő-testület a határozat módosításához?
Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 4 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 4 igen szavazat mellett a következők szerint döntött:
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74/2018.(V. 30.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 4 igen szavazat mellett a 71/201 8.(V. 10.)
képviselő-testületi határozatát az alábbiak szerint módosítja:

„Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 4 igen szavazat mellett átvállalja a
Kisköre, Ady Endre u. 6. szám alatti ingatlanra bejegyzett 147.303,-Ft és 24.882,-Ft összegű
végrehajtási jog zneg$zetését.”

Ezen határozat a 71/2018.(V. 10.) képviselő-testületi határozattal együtt érvényes.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

Ezek után Magyar Csilla polgármester a meghívóban közölt napirendi pontokat az alábbiak
szerint javasolta elfogadásra:

1. Tájékoztató az előző ülés óta történt fontosabb eseményekről, jelentés a lejárt határidejű
határozatok végrehajtásáról.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

2. Az önkormányzat 2017. évi költségvetéséről szóló 3/2017.(III. 08.) önkormányzati
rendelet 2. sz. módosítása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

3. A 2017. évi pénzügyi terv végrehajtásáról szóló beszámoló. Rendelettervezet.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

4. Kiskörei-Tó KIt. 2017. évi gazdálkodásáról szóló beszámoló.
Előadó: Hajdú Zsolt Kiskörei-Tó Kft. ügyvezetője.

5. Fejlesztési és Koordinációs Nonprofit KIt. 2017. évi munkájáról és gazdálkodásáról szóló
beszámoló.
Előadó: Kovács Mihály Fejlesztési és Koordinációs Nonprofit Kft. ügyvezetője.

6. Szabadvizű strand és kemping 2017. évi munkájáról szóló tájékoztató.
Előadó: Pataki Zsolt Kemejkert KIt. ügyvezetője, strandüzemeltető

7. Kisköre Város Településképének védelméről szóló 17/2017.(XII. 29.) önkormányzati
rendelet módosítása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

8. Kitüntető díjakra felterjesztés.
Előadó: polgármester

9. Kiskörei Polgármesteri Hivatal számviteli politikája, számlarendje és belső kontroll
kézikönyve.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

10. Egyebek

11. Indítványok, interpellációk, bejelentések.
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A képviselők részéről észrevétel, más javaslat nem volt, Magyar Csilla polgármester
szavazásra bocsátotta a napirendi pontok jóváhagyását. Kérdése: Ki az, aki elfogadja az általa
javasolt napirendi pontokat? Kézfeh~yújtással jelezze.

A jelenlévő 4 képviselő igeimel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 4 igen szavazat mellett a következők szerint határozott:

75/2018.(V. 30.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 4 igen szavazat mellett elfogadta a
polgármester napirendi pontra tett javaslatát, mely a következő:

. Tájékoztató az előző ülés óta történt fontosabb eseményekről, Jelentés a lejárt határidejű
határozatok végrehajtásáról.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

2. Az önkormányzat 2017. évi költségvetéséről szóló 3/20l7.(III. 08.) önkormányzati
rendelet 2. sz. módosítása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

3. A 2017. évi pénzügyi terv végrehajtásáról szóló beszámoló. Rendelettervezet.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

4. Kiskörei-Tó KR. 2017. évi gazdálkodásáról szóló beszámoló.
Előadó: Hajdú Zsolt Kiskörei-Tó KR. ügyvezetője.

5. Fejlesztési és Koordinációs Nonprofit Kit 2017. évi munkájáról és gazdálkodásáról szóló
beszámoló.
Előadó: Kovács Mihály Fejlesztési és Koordináeiós Nonprofit KR. ügyvezetője.

6. Szabadvizű strand és kemping 2017. évi munkájáról szóló tájékoztató.
Előadó: Pataki Zsolt Kemejkert KR. ügyvezetője, strandüzemeltető

7. Kisköre Város Településképének védelméről szóló 17/2017.(XII. 29.) önkormányzati
rendelet módosítása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

8. Kitüntető díjakra felterjesztés.
Előadó: polgármester

9. Kiskörei Polgármesteri Hivatal számviteli politikája, számlarendje és belső kontroll
kézikönyve.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

10. Egyebek

11. Indítványok, interpellációk, bejelentések.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: azonnal.

Meghívó a jegyzőkönyv „B” mellékletét képezi.

86



A képviselő-testületi ülésen panasz ügyben megjelent Oláh Ferenc helyi lakos. Magyar
Csilla polgármester megkérdezte Oláh Ferencet, bogy a napirendi pontok tárgyalása előtt
szeretné-e elmondani panaszát, vagy megvárja míg megtárgyalja a testület a napirendeket?

Oláh Ferenc helyi lakos kérte, hogy a napirendi pontok tárgyalása előtt mondhassa el
panaszát, melynek Magyar Csilla polgármester helyt adott.

Oláh Ferenc helyi lakos a következőket adta elő: Katona úrral, a Kisköre Városfenntartó KR.
vezetőjével vitája volt az Ujélet tanya elkerítésével kapcsolatban. Ez a vita körülbelül már egy
éve kezdődött, jegyző Úrnak akkor szólt, majd megtörtént a kimérés és az elkerítés, azonban a
méréshez képest az elkerítés nemjó, de nem foglalkozott vele. A napokban tapasztalta, hogy
a kerítésen kívül kitűzték a fertőtlenítő medencét, a sorompót pedig elbontották, ami az ő
tulajdonán helyezkedik el. Kérte Katona urat, hogy helyezze vissza a sorompót, melt ahhoz
nincs köze és megsértette a magántulajdonát. Katona Úr ekkor közölte, hogy ő nem tudja, hol
van a határ, a kimérésnél nem volt ott. Megkérdezte: hogyan ad ki egy utasítást, ha nem tudja,
hogy mit kell tenni? Ezután többről-többre mentek, és odajutottak, bogy a tulajdonába
betörtek, eltúrták, kérte, hogy helyezzék vissza. Ezután Katona úr megvádolta azzal, hogy a
tulajdonán lerakott csövet elprivatizálta, ellopta, és őt csak a pénz érdekli. Erre reagálva
csúnyán elküldte Katona urat, mert azt a csövet nem privatizálta, a szüleitől vette, eszmei
értéke van, selejt öntözőcső, a két kezével rakta oda kapunak. Kérte, hogy állítsa vissza, ennek
eszmei és elvi kérdése van. Nem tette szóvá a trágyatároló helytelen elkerítését, pedig az ő
tulajdonából lett hozzákerítve, de nem érdekelte. Neki nem a pénz a fontos, hanem az
egészsége és a nyugalma és a többi csak ezután következik.

Magyar Csilla polgármester a következőképpen reagált az elmondottakra: Nyilvánvaló,
hogy a felelősség az övé, amelyet már többször elmondott. Az eredeti állapotot visszaállítják.
Az első kijelölésnél rossz helyen kezdték meg a munkát. Ezt mondani fogja Katona úrnak...

Olák Ferenc helyi lakos közbeszólt: Az a hozzáállás! Nincs tisztában a dolgokkal. Ő járta
körül és tisztességesen ki lett mérve és kerítve, de addig egy évig összevissza kerítgettek,
jegyző úrral is ott volt, mert ki lett mérve, de nem úgy kerítették, lehetett látni, de nem sok
hiba van ott, és nem tette szóvá. De akkor, amikor a magántulajdon védelméről beszélnek,
ennek ellenére bemegy a portájára, eltúija, pofátlanul megvádolja, hogy milyen minőségű, és
lopta, privatizáha. Hát’ (csúnya szavakat használt Oláh Ferenc helyi lakos —jkv.)
Nem foglalkozott volna vele, hiszen egy ötperces téma. A másik: a tanya vétel. Tavaly
májusban az önkormányzat kért tőle ajánlatot, melyet a társával megtettek, de erre nem kaptak
választ. Elmondta Katona úrnak, hogy veszi az önkormányzat a tanyát, vagy sem, de arra 30
vagy 60 nap múlva választ kellett volna kapni rá. De nem vették komolyan, mert Úgy
gondolták, hogy választási fogás az egész. Ennyit akart, nem szabad lett volna ezzel
foglalkozni, de felháborító volt Katona úrnak a viselkedése. Becsmérli őt a saját portáján.
Hogy jön ő ahhoz? Saját kezével csinálta, eszmei értéke van. Allítsa vissza, tanulja meg! Ugy,
hogy nincs tisztában a dolgával, akkor hogyan intézkedik? Es akkor ráadásul ő a hülye. Neki a
nyugalma és az egészsége a legfontosabb.

Magyar Csilla polgármester bocsánatot kért Oláh Ferenctől.

Oláb Ferenc helyi lakos nem fogadta el a bocsánat kérést.

Pócs János képviselő elmondta, hogy Katona úr is beszéljen normálisan.
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Oláh Ferencné képviselő megjegyezte: Neki nem mondta el férje, de azt tudni kell, hogy
szívritmus zavara van. Amennyiben Valami baja lesz, nagyon nem hagyja annyiban.
Felháborító, hogy saját portáján lopással Vádolta meg Katona úr. 20 méter a tulajdonuk, ha
Katona Úr Így viselkedik férje képes arra, hogy kiásatja, és nem fog bemenni senki sem. Ide
nem akart eljutni.

A képviselők részéről több vélemény, megjegyzés nem volt, a képviselő-testület az
elhangzottakat tudomásul vette.

Ezek után a napirendi pontok tárgyalásával folytatta munkáját a testület.

1. na’iirend
(Irásos anyag a jegyzőkönyvhöz „C” mellékletként csatolva.)

Magyar Csifla polgármester a napirendre vonatkozóan a következőket mondta cl: A
tájékoztatóban olvasható a Göbölös László és Dobozi József urakkal, a közfoglalkoztatás
koordinátoraival 2018. május 16-án történt megbeszélés. Kisköre és Abádszalók a Tisza-híd
felújításával kapcsolatban azt a feladatot kapta, hogy a közmunka program keretében a
terelési útvonalon a pótlóbuszok forgalom irányítását közfoglalkoztatottak oldják meg.
Osszeállítottak egy kimutatást, amely tartalmazza, hogy a települések részére ez milyen
költséget jelentene. A bér és járulékon kívül körülbelül 5 millió forintot jelentett volna plusz
kiadásként. Azt tudni kell, hogy közfoglalkoztatás keretében sokkal nagyobb ellenőrzések és
szabályok vannak, mint egy vállalkozásnál. Az önkormányzatnak a felelősségi köre ez
esetben is sokkal nagyobb. A munkavégzés plusz kiadásain kívül — túlmunka, éjszakai és
hétvégi pótlék — egyéb feltételrendszert is biztosítani kellett volna, amelyet ebből a
közfoglalkoztatásból nem engedtek. Ezt elküldték az Országgyűlési képviselőknek, a Járási
Hivataloknak, a projekt koordinátorának. Sem Szabó Zsolt Országgyűlési képviselő Úr sem a
projekt koordinátora, Varga Úr nem kívánják ezt a közfoglalkoztatási programot az
önkormányzatokra terhelni. Akár személyi, akár más jellegű probléma esetén a felelősség
teljes mértékben az övé lett volna. Az anyagi terheken kívül ilyen felelősséget önkormányzati
vezetőre senki nem róhat, amelyet levelében ki is fejezte.

Pócs János képviselő helyeselte a döntést, ez nem önkormányzati feladat.

Takács Attila alpolgármester: Azok az elemei a közfoglalkoztatási pályázatnak, amelyet
nem ők nem támogatnak és milliós nagyságrendűek, az önkormányzatnak kellett volna
bevállalni.

Magyar Csilla polgármester: Olyan embert, aki udvariasan, komnwnikatívan, és
felelősségteljesen bírná ezt a feladatot végezni, ennyi pénzért nem lehet találni.

A másik dolog: Czinege László a Heves Megyei Rendőr-főkapitányság vezetője értesítette,
hogy a Hevesi Rendőrkapitányság éléről Gulyás József r. alezredest felmentette 2018. május
I -től. Testületi ülésre az Új rendőrkapitány eljön.
A polgármester megköszönte az OSZIDŐ Nyugdíjas Egyesületnek, hogy május 19-én a
Tisza-tó napja alkalmából rendezett VIP kerékpározáson ellátták az érkező vendégeket.
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A napirend során szóba került az általános iskola hitézményvezetői állás pályázata. Magyar
CsiHa polgármester gratulált Oláh Ferencnének, örül annak, bogy ilyen nagy támogatottsága
volt.
Úgy gondolja, akit egy alkalmazotti kör, közösség támogat, az nagy értékű jelzés mindenki
számára. Fájó Számára az, hogy a jelenlévő képviselőkön kívül, beleértve még Fejes Lőrinc
képviselőt, senki nem volt kíváncsi egyik pályázatra sem. Lehet azt mondani, hogy nem érek
rá, nem tudok eljönni, de nem kell azt elfelejteni, hogy a felelősség és kötelezettség az
önlcormányzatnak is van, mert település gyermekei járnak oda, és azok a pedagógusok
dolgoznak ott, akik zömében Kiskörén élnek.

Oláh Ferencné képviselő, leendő intézményvezető a következőket mondta el: Néhány ember
politikai döntést vél mögötte. Nem gondolja, bogy a taiitestület 97 %-os szavazata mellett így
van.

Magyar Csilla polgármester kitartást kívánt, a segítségére, támogatására ezután is lehet
számítani.

Oláh Ferencné leendő intézményvezető elmondta: Célja, hogy megvalósítsa önmagát, és
megfelelő színvonalú iskolát biztosítani a településnek.

Takács Attila alpolgármester kiegészítésként az alábbiakat mondta el: Május 8-án Németh
Mihályné és Pócs János képviselőtársaival Salgótarjánban a Magyar Vöröskereszt
rendezvényén vettek részt. A Vöröskereszttől kapott az önkormányzat egy elismerő oklevelet.

A képviselők részéről több észrevétel, kiegészítés nem volt, Magyar Csilla polgármester
kérdésként tette fel: Elfogadja-e a képviselő-testület az 1. napirendi pontot? Kézfelnyújtással
jelezze.

A jelenlévő 4 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 4 igen szavazat mellett a következők szerint határozott:

76/2018.(V. 30.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 4 igen szavazat mellett elfogadta a lejárt
határidejű határozatokról szóló jelentést a két ülés közötti tárgyalásokról adott tájékoztatóval
együtt.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

2. napirend

Magyar Csilla polgármester a napirendre vonatkozóan megkérte Oláh Ferencnét a Pénzügyi
és Jogi Bizottság elnökét, hogy ismertesse a Bizottság döntését az önkormányzat 2017. évi
költségvetéséről szóló 3/20l7.(III. 08.) önkormányzati rendelet 2. sz. módosításával
kapcsolatban.

89



Olák Ferencné a Pénzügyi és Jogi Bizottság elnöke elmondta: A Pénzügyi Bizottság
megtárgyalta az önkormányzat 2017. évi költségvetéséről szóló önkormányzati rendelet 2. sz.
módosítását, melyet elfogadásra javasolnak a testület részére.

Magyar Csilla polgármester: Az évvégi eredmények alapján zárásként költségvetés
módosítást kell végrehajtani, melyet a költségvetési beszámoló elfogadásáig kell megteimi. A
megnyert és támogatott pályázatokkal, illetve a feltételes források megérkezésével lett teljes.
A bevétel és a kiadás közötti különbség abból adódik, hogy függő kiadásként kell kezelni a
pályázati kötelezettség miatt, majd a teljesítéskor lesz meg a két oldal közötti egyenlőség.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester kérdésként
tette fel: Elfogadja-e a képviselő-testület a 2017. évi költségvetés 2. sz. módosítását?
Kézfeltartással jelezze.

A jelenlévő 4 képviselő igem~el szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 4 igen szavazat mellett a következő rendeletet alkotta:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testületének 6/2018.(V. 30.) önkormányzati
rendelete:
Az önkormányzat 2017. évi költségvetéséről szóló 3/2017.(III. 08.) önkormányzati rendelet 2.
sz. módosításáról.
(Irásos rendelet a jegyzőkönyv „D” mellékletét képezi.)

3. napirend

Magyar Csilla polgármester megkérte Oláh Ferencnét, a Pénzügyi és Jogi Bizottság elnökét,
bogy ismertesse a Bizottság döntését a pénzügyi terv végrehajtásáról szóló beszámolóval
kapcsolatban.

Oláli Ferencné a Pénzügyi és Jogi Bizottság elnöke a következőket mondta el: A Pénzügyi
ás Jogi Bizottság megtárgyalta a 2017. évi pénzügyi terv végrehajtásáról szóló beszámolót ás
rendelettervezetet és elfogadásra javasolják a testület számára.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem merült fel, Magyar Csilla polgármester
kérdése: Elfogadja-e a képviselő-testület a 2017. évi pénzügyi terv végrehajtásáról szóló
beszámolót a rendelettel együtt? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 4 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 4 igen szavazattal megalkotta a következő rendeletét:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testületének 7/2018.(V. 30.) önkormányzati
rendelete:
A 2017. évi pénzügyi terv végrehajtásáról.
(Írásos rendelet a jegyzőkönyvhöz „E” mellékletként csatolva.)

E napirendi pont keretében tárgyalta a képviselő-testület a belső ellenőrzésről szóló jelentést
Dr Molnár Péter aljegyző előterjesztésében.
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Di’. Molnár Péter aljegyző a következőket mondta cl: Belső ellenőrzést minden évben
végeztet az önkormányzat. Majd minden költségvetési szerv valamilyen formában sorra kerül,
s próbálnak objektív kockázatelemzésen alapulva átfogó ellenőrzést végeztetni. 2017. évben
három belső ellenőrzés történt, a 2016., 2017. évben megvalósult pályázati eljárásrendek, az
iskolai gyermekétkeztetési tevékenység, vagyonkezelési tevékenység, vagyonkataszter
vezetésének ellenőrzése.
Sorba véve az ellenőrzéseket:
Pályázati eljárásrend: Személy szerint a belső ellenőr megállapításával volt némi
ellenvetése, de jegyző úr elfogadta. Alapvető problémaként merült fel, hogy a belső ellenőr
szeretne egy projekt szabályzatot, de a szabályzat tartalmára tett javaslatok szövegét szerinte
jelenleg is tartalmazzák az Avr. 13. * (2) bekezdése szerint kiadott szabályzatok. Pl. a
beszerzési eljárásrend, a kötelezettségvállalási szabályzat, stb. A személyes ellenvetése abból
adódik, hogy az alapvető gazdálkodási szabályzatok minden kérdést rögzítenek ezzel
kapcsolatban, ennek ellenére a kérésnek eleget fog tenni az önkormányzat.
Mulasztás történt az előzetes pénzügyi ellenjegyzés terén, voltak hiányosságok.
Természetesen nem jelenti azt, hogy egyáltalán nem történt pénzügyi ellenjegyzés a Pénzügyi
Iroda munkatársai részéről. Jelenleg 200 ezer forint fölött minden esetben az előzetes
pénzügyi ellenjegyzésnek meg kell történnie, amely nem mindenkor volt jellemző. Az ASP
bevezetésével erre garancia van, mivel az ASP anélkül nem enged egy számlát sem elutalni,
hogy a hozzá kapcsolódó előzetes dokumentumon az ellenjegyzés megtörténte nem került
rögzítésre. Osszességében a pályázati eljárásrend azonban a jelentés szerint jó színvonalú.

Iskolai gyermek étkeztetés: Itt javaslat történt arra vonatkozóan, hogy a jövőben cl kell
gondolkodni két kisétkeztetés biztosításáról. Ez időközben megtörtént, és a szolgáltatóval a
szerződés így került megkötésre.
A belső ellenőr élelmezési szabályzat elkészítésére is javaslatot tett. Az óvoda rendelkezik
ilyen szabályzattal.
Javaslat még azon személy kijelölése, elérhetőséggel együtt, akinek a szülő bejelentéssel tud
élni az étkezés igénybe vételére vonatkozóan, hiszen ha nem kéri a gyermek az étkeztetést, a
szülő előző nap köteles bejelenteni. Amennyiben nem él jelzéssel, az étkezést ki kell fizetni.
Csakhogy az ingyenes étkeztetés esetében problémát jelent, hiszen a szülő nincs bejelentésre
késztetve, így ez nem igazán kezelhető dolog. A megoldásra konkrét példát a belső ellenőr
sem tudott mondani. Mindenhol problémát jelent, vannak különböző megoldások, de nem
tökéletesek. Van egy olyan jogszabályi rendelkezés, hogy a gyermek étkeztetésnél a
nyersanyag költségnél több nem szedhető be, Mába merül fel az önkormányzatnak plusz
költsége.

Vagyonkezelési tevékenység, vagyonkataszter: Ezen a területen hiányosságok vannak. A
vagyongazdálkodási rendszert teljesen Újra kell gondolni. 2013. óta a szabályzatok nem voltak
felülvizsgálva. amely önmagában nem egy nagy idő, csak egy hatalmas jogalkotási dömping
közepébe került az önkonnányzat, hiszen ezekben az években rengeteg jogszabály módosult.
A Polgármesteri Hivatalon belül megvannak azok a személyek, akiknek feladatkörükbe
tartoznak ezek a feladatok. Nem helyrehozhatatlan dolog, az egyeztetések már megtörléntek
az elvárásokkal kapcsolatban, mindenesetre a három közül ez a „legcsúnyább” jelentés.

Magyar CsiHa polgármester kérte, hogy az Új leltározási szabályzat készítése során meg kell
jelölni azokat a személyeket, akik részt vehetnek a leltározásban. Ezelőtt a két Bizottság
elnökei jelenlétében kellett végezni a leltározást. Ezen kívül egyértelművé kell tenni a
felelőst.

91



Dr. Molnár Péter aljegyző válasza: A 2013. előtti leltározási szabályzatban volt a Bizottság
elnökeire vonatkozó rendelkezés. Az elfoglaltságukra való hivatkozás nem állta meg a helyét,
nem rajtuk múlott, mivel csak az ellenőrzésben kellett, hogy részt vegyünk.

Pócs János képviselő a következő kérdést tette fel: A Városfenntartó Kit-nél az
önkormányzattól történt feladat átvételekor a leltározás meg volt-e?

Dr. Molnár Péter aljegyző válasza: A jelentésben nem ez volt a gond, maga az
önkormányzati vagyonnyilvántartás állapota volt gyenge.

Magyar CsiHa polgármester: A helyiségekben lévő kis- és nagyértékű tárgyi eszközök
leltározásáról van szó. A közmunkaprogramban beszerzett eszközök leltározva vannak, a Kit.
részére nem került átadásra, az önkormányzatnál folyamatosan ellenőrizve van.

Dr. Molnár Péter aljegyző: A hiányosság elsősorban a Polgármesteri Hivatalra vonatkozik.
Konkrét dolgozói felelősségről van szó, amelyről nincs vita, hiszen elismert dolog részéről.
Az elmúlt időszakban belső dolgozói átszervezés és a pénzügyesek tekintetében
létszámbővítés történt, az ASP teljes mértékben történő megvalósulásával rendeződik a dolog,
melyet jegyző úrral ellenőrizni fognak.

Takács Attila alpolgármester: A belső ellenőrzés során feltárt hiányosságokra intézkedési
terv készül. Az ASP rendszer megvalósulása után újra kérni kell egy belső ellenőrzést, amely
mindenki számára megnyugvást jelent.
A selejtezést nem bizottsági elnök jelenlétéhez kell kötni, mivel önkormányzati képviselőként
a hivatali munkában napi szinten nem vesz részt.

A képviselők részéről több kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester
kérdésként tette fel: Elfogadja-e a képviselő-testület a belső ellenőrzésről szóló jelentést?
Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 4 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, bogy
a képviselő-testület 4 igen szavazat mellett a következő határozatot hozta:

77/2018.(V. 303 képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 4 igen szavazat mellett elfogadta a belső
ellenőrzési tevékenység 2017. évi teljesítéséről szóló jelentést.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Tóth János Zoltán jegyző

Határidő: értelem szerint.

4. napirend
(Írásos beszámoló a jegyzőkönyvhöz „F” mellékletként csatolva).

Magyar Csilla polgármester kérte Oláh Ferencnét a Pénzügyi és Jogi Bizottság elnökét,
hogy ismertesse a Bizottság döntését a Kisköre-Tó Kit. 2017. gazdálkodásáról szóló
beszámolóra vonatkozóan.
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Oláb Ferencné a Pénzügyi és Jogi Bizottság elnöke elmondta: A Pénzügyi és Jogi Bizottság
megtárgyalta ás elfogadásra javasolja a testület számára a Kiskörei-Tó Kit. 2017. évi
gazdálkodásáról szóló beszámolót.

Magyar Csilla polgármester elmondta: A bizottsági ülésen a Kit. ügyvezetőjének kemény
kérdéseket tettek fel, ás az ügyvezető által elmondott egyik mondatot ki kell emelni, mely
szerint 2009-ben az alakuláskor igen nagy káosz keletkezett a mesterségesen felárazott telek
miatt, amelynek amortizációja nincs, s emiatt a Kit. vagyona papíron nagyon jól mutat. A kút
ás egy bizonyos terület önkormányzati tulajdonban való léte jelenti a Kit. vagyonát, s ezzel a
jövőben remélhetőleg élni tudnak és lehetőség lesz rá, hogy a Kit ás általa, az önkormányzat
ezt az értéket kiaknázhassa.

Takács Attila alpolgármester hangsúlyozta: Nagy köszönet jár Hajdú Zsoltnak, bogy a
káoszt rendezte térítés nélkül.

Magyar Csilla polgármester: Hálás lehet az önkormányzat azért, amiért ingyen végzi a
munkáját, hiszen a mai világban egy lépést sem tesznek ingyen még a rossz munkáért sem,
nem még a jóért.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester szavazásra
bocsátotta a Kiskörei-Tó Kit. 2017. évi gazdálkodásáról szóló beszámolót. Kérdése:
Elfogadja-e a képviselő-testület a Kiskörei-Tó Kit. beszámolóját? Kézfeltartással jelezze.

A jelenlévő 4 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 4 igen szavazat mellett az alábbi határozatot hozta:

78/2018.(V. 303 képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 4 igen szavazat mellett elfogadta a
Kiskörei-Tó Termálhasznosító ás Szolgáltató Kit. 2017. évi gazdálkodásáról szóló
beszámolót.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Hajdú Zsolt Kiskörei-Tó Kit. ügyvezetője

Határidő: értelem szerint.

5. napirend
(Írásos beszámoló a jegyzőkönyv „G” mellékletét képezi).

Magyar Csilla polgármester kérte Oláh Ferencnét a Pénzügyi ás Jogi Bizottság elnökét,
hogy ismertesse a Bizottság döntését a Fejlesztési és Koordinációs Központ Nonprofit Kit.
gazdáUodásáról szóló beszámolóval kapcsolatban.

Oláh Ferencné a Pénzügyi és Jogi Bizottság elnöke: A Bizottság megtárgyalta a Fejlesztési
és Koordinációs Központ Nonprofit Kit. 2017. évi munkájáról ás gazdálkodásáról szóló
beszámolót, melyet elfogadásra javasolnak a testület számára.
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A képviselők részéről kérdés, hozzászólás nem volt, Magyar Csilla polgármester a
következők kérdést tette fel: Elfogadja-e a képviselő-testület e beszámolót? Kézfelnyújtással
jelezze.

A jelenlévő 4 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 4 igen szavazat mellett a következőképpen döntött:

79/2018.(V. 303 képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 4 igen szavazat mellett elfogadta a
Fejlesztési és Koordinációs Központ Nonprofit KR. 2017. évi munkájáról és gazdálkodásáról
szóló beszámolót.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Kovács Mihály a FKKN KR. ügyvezetője

Határidő: értelem szerint.

6. napirend
(Irásos tájékoztató a jegyzőkönyv „H” mellékletét képezi).

Magyar Csilla polgármester kérte Pataki Zsoltot a szabadvizű strand üzemeltetőjét, hogy
amennyiben szóbeli kiegészítést kíván tenni, tegye meg.

Pataki Zsolt Kemejkert Kft ügyvezetője, strandiizeineltető az alábbiak szerint tette meg
szóbeli kiegészítését: Az elmúlt két évben történt egy bér beszárnítás és egy kompenzációs
számla csere az önkormányzat és a bérlő között, ami számára egyoldalúvá tette a dolgot’ Ok
az elvégzett munka mennyiségét, nagyságát fotódokumentációval az önkormányzat által
kirendelt műszaki ellenőr jelenlétében, kiszámolásával leadták. A bér beszámítással
kapcsolatos tárgyaláson elhangzott az önkormányzat részéről, hogy teljes egészében ezt nem
tudja befogadni, és rész számlákat fogadtak el. Kérte a képviselő-testülettől, kerüljön
megjelölésre, bogy a befogadott rész milyen mennyiséget jelent. Amennyiben vissza kell
adnia a bérleményt az eredeti állapotot kell helyreállítva kell megtenni. Szeretné tudni,
melyek azok a részek, felépítmények, amelyek befogadásra kerültek.
Az elmúlt évben fejlesztés keretében felújították a csúszdát, amely szintén az önkormányzat
tulajdona. Szeretné azt, ha az önkormányzat részéről valaki, valakik megnéznék, s ezután
számlázná, mert nem akar úgy járni, mint az elmúlt két évben, hogy tavasszal benyújtotta a
számlát, elfogadták, majd 2016. év végén kellemetlen helyzetbe hozta őket, hogy nem került
minden beszámításra. Nyilvánvaló, hogy nem volt értelmezhető az a számlázási rendszer sem,
amelyet adtak, ezt elfogadják, és a következőkben megfelelően fogják csinálni.
A 2014. évben megkötött bérleti szerződés módosítására van szükség, a félreértések
elkerülése végett, mivel ez nem teszi egyértelművé a két félnek a mozgását. Azért is szükség
van rá, mert négy olyan tétel van a szerződésben, amelyet újra kellene gondolni, hiszen
vannak olyan dolgok, amelyet az önkormányzat vállalt, és olyan, amelyeket ők.
Onkormányzati vállalás: eszközállomány, tehermentesség. Bérlő vállalása: belépődíjak nem
emelése, helyi lakosoknak a kedvezmény biztosítása, rendezvényekben együttműködés.

Dr. Molnár Péter aljegyző szót kérve az alábbiakat mondta el: Ami a szerződésben a bérlő
számára nem egyértelmű azt pontokba szedve, írásban, szerződés módosítást kezdeményezve
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nyújtsa be az önkormányzat részére. Ezután közösen megvitatják, jogásszal megnézetik, és
egy tervezetként a testület elé kerül.

Pataki Zsolt strand üzemeltető: Benyújtja a kérelmet. Ahogy az elmúlt időszakban most is
rendelkezésre áll, minden tudásával azon van, hogy a kiskörei turisztika fejlődjön. A
vállalásuk beigazolódott, a múlt évben már meglehetősen jó vendégszám volt a strandon. A
kiskörei strand rendezett, kulturált környezetet teremtett.
Pataki Zsolt kérte, hogy az önkormányzat részéről nézzék meg a csúszdát.

Takács Attila alpolgármester az alábbi kiegészítést tette: Amikor a 2016-os évet tárgyalták,
neki volt egy kezdeményezése, hogy ne utólag vizsgálják meg a fejlesztéseket, hanem év
elején nyújtsa be a tervezett dolgokat, s ezután dönt a testület, polgármester asszony aláírja, s
attól kezdve nines vita.
Remélhetőleg az önkormányzat meg tud valósítani pályázat keretében egy strandfejlesztést és
a szerződés módosítást még az előtt meg kellene tenni. Utána pedig egy Új szerződéssel kell a
továbbiakat átgondolni.

Magyar Csilla polgármester fentiekben elhangzottakhoz a következőket mondta el:
Egyenlőre nem tudni, hogy a strandfejlesztés mikor valósul meg. Akkor érdemes róla
beszélni, ha már konkrétum lesz. Minden esetre a szerződés módosítási kérelmet be kell
nyújtani, és a legközelebbi képviselő-testületi ülésen dönt a testület.

Pataki Zsolt strand üzemeltető a strand felújítással kapcsolatban kérdése

Fejes Lőrinc képviselő megérkezett a testületi ülésre.

Pataki Zsolt strandüzemeltető folytattw tudható-e, hogy a strand felújítás mikor
várható? Azért fontos ez számára, mert a tavalyi év vendégszámához viszonyítva az idei évet,
a meglévő büfék már nem bírják ellátni a megnövekedett vendégforgalmat. Az úgynevezett
„Raklap” büfében szeretnének egy melegkonyhát megnyitni, de míg nem tud pontosat, addig
nem tudja mit tegyen.

Magyar Csilla polgármester: Amennyiben más konyhatechnológiai eszközzel meg lehet
oldani, akkor azt tegye. A TOP és a kiemelt projekt pályázatban lehetőség van vendéglátóhely
kialakítására. A Magyar Turisztikai Ugynökség kérése, hogy a településeknek nyújtandó
strandfejlesztési támogatás mellett egy büfét kiemelten, vállalkozókkal üzemeltetni. Az idei
szezont még nem érinti a fejlesztés.

Pataki Zsolt strandüzemeltető: Meg tudják oldani a meleg étel kínálatot. A vizesblokk
ügyében is lépni kívánnak, a női vizesblokkot fogják átalakítani, Így a férfi is itt működik
majd. Az ANTSZ-szel már egyeztettek ez ügyben.
A strandüzemeltető elmondta, hogy a Rinaldó büfé tulajdonosától kapott egy levelet, melyben
csalónak más egyébnek nevezte, a bérleti díjat nem fizeti, nem tudja, hogy mit lehetne vele
kezdeni.

Magyar CsiHa polgármester a levéllel kapcsolatban elmondta: Ezt a levelet az
önkormányzat is megkapta. Véleménye szerint a felújítás után lesz érdemes erről beszélni,
hiszen egy más környezet fog kialakulni, és akkor lehet bármit is kérni, intézkedést tenni.
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Azt is el kell mondani, hogy amikor a strandon a felmérés megtörtént kiderült, 30 m2-rel volt
több a terület, mint ami után bérleti díjat fizetettek.

Pataki Zsolt strandüzemeltető ismét kérte, hogy a következő képviselő-testületi ülés előtt
szemrevételezés céljából egy bizottság menjen ki a strandra.

Magyar Csilla polgármester megköszönte, hogy a Tisza-tavi VIP kerékpározáson a
strandvezető a vendégek fogadásában részt vett.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester szavazásra
bocsátotta a napirendet. Kérdése: Elfogadja-e a képviselő-testület a tájékoztatót?
Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 5 igen szavazat mellett a következők szerint határozott:

80/2018.(V. 30.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazat mellett elfogadta Kisköre
Szabadvizű strand és kemping 2017. évi munkájáról szóló tájékoztatót.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

7. napirend

Oláh Ferencné a Pénzügyi és Jogi Bizottság elnöke a napirendre vonatkozóan az alábbiakat
mondta cl: A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalta Kisköre Város településképének
védelméről szóló önkormányzati rendelet módosítását, s azt elfogadásra javasolják a
képviselő-testület számára.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester kérdése:
Egyetért-e a képviselő-testület az önkormányzati rendelet módosításával? Kézfeltartással
jelezze.

A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy a
képviselő-testület 5 igen szavazat mellett a következő rendeletet alkotta:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testületének 8/2018.(V. 30.) önkormányzati
rendelete:
Kisköre Város településképének védelméről szóló l712017.(XII. 29.) önkormányzati rendelet
módosításáról.
(Írásos rendelet a jegyzőkönyvhöz „I” mellékletként csatolva).

8. napirend

Magyar Csilla polgármester a napirendre vonatkozóan a következőket mondta el: Kitüntető
díjakra való felterjesztés időpontja az idevonatkozó önkormányzati rendeletben április 30.
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Mivel a határidő letelt, ezért módosítást kellene eszközölni, amennyiben lehetséges.

Dr. Molnár Péter aljegyző elmondta: Az április 30-i benyújtási határidő akkor tartható, ha a
kérelem benyújtása 30-ig már megtörtént. A módosítás lehetséges az időbeli korlátozás
törlésével, majd ismertette az esetleges Új szöveget felolvasással.

Magyar Csilla polgármester javasolta a helyi kitüntetések adományozásáról szóló
önkormányzati rendelet módosítását.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester kérdésként
tette fel: Ki az, aki hozzájárul a helyi kitüntetések adományozásáról szóló önkormányzati
rendelet módosításához? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 5 igen szavazat mellett a következők szerint határozott:

81/2018.(V. 30.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazat mellett elfogadta a helyi
kitüntetések adományozásáról szóló önkormányzat rendelet módosítását a kitüntetések
felterjesztés idejének változtatásával.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

9. napirend
(Írásos anyag a jegyzőkönyvhöz „J” mellékletként csatolva.)

Magyar Csilla polgármester a napirenddel kapcsolatban elmondta: A Polgármesteri Hivatal
számviteli politikájában, számlarendben, belső kontroll kézikönyvben nevesítve vannak azok
a személyek, akik a kötelezettségvállalással és az egyéb felelősségükhöz kapcsolódóan már
végeztek ilyen munkát.

Dr. Molnár Péter aljegyző az alábbi tájékoztatást adta a képviselők részére: A képviselő
testület már szavazott az együttműködési megállapodásokról, akkor elhangzott, hogy annak a
felhatalmazása alapján az ASP-nek való megfelelést szolgálva kerülnek elkészítésre az Új
szabályzatok, illetve az elmúlt öt évben megváltozott pénzügyi, számviteli jogszabályokat
építették be az anyagba. Legfontosabb a számviteli politika, amelyhez az olyan alapvető
szabályzatok kapcsolódnak, mint a selejtezés, az önköltség számítás, vagy éppen a
pénzkezelés rendje. A számlarend pedig ennek a végrehajtását szolgálja, kiemelt melléklete a
bizonylati szabályzat, amelyet az ASP rengeteg helyen érintett. Időközben még egy
értelmezés jelent meg a Magyar Allamkincstár Ellenőrzési Utmutatójában, mely szerint, ha az
önkormányzat szeretné a szabályokat egy gazdasági szervezettel nem rendelkező
költségvetési szervre is kiterjeszteni, akkor kiadmányozáskor az intézményvezetőnek is el kell
járnia.
A belső kontroll kézikönyv tartalmazza többek között a régi, folyamatba épített ellenőrzésekre
vonatkozó szabályokat, de rendelkezik a szabályozási környezetről, a kockázatkezelésről vagy
a monitoring rendszerről is.
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Oláh Ferencné a Pénzügyi és Jogi Bizottság elnöke a napirendre vonatkozóan elmondta: A
Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalta a Polgármesteri Hivatal számviteli politikájára,
számlarendjére, belső kontroll kézikönyvére vonatkozó előterjesztést, s azt elfogadásra
javasolják a képviselő-testület részére.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt, Magyar CsiHa polgármester kérdésként
tette fel: Elfogadja-e a képviselő-testület a napirendet? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy a
képviselő-testület S igen szavazat mellett meghozta soron következő határozatát:

82/2018.(V. 30.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazat mellett elfogadta a Kiskörei
Polgármesteri Hivatal számviteli politikáját, számlarendjét és belső kontroll kézikönyvét.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

10. Egyebek

E napirendi pont keretében, Magyar Csilla polgármester előterjesztésében tárgyalta a
képviselő-testület az „Egy Falat Esély Alapítvány” kérelmét. A polgármester a következőket
mondta el: Az Egy Falat Esély Alapítvány képviselője megkereste mindennapi melegétel
osztáshoz ingatlan biztosításával kapcsolatban. Az Arany János úton a volt óvoda épületét
ajánlotta számára. Elmondta az Alapítvány vezetőjének, semmi kötelezettséget nem szeretne
az önkormányzatra róni.
A Pénzügyi Bizottság ülésén is olyan döntés született, mely szerint a lehetőséget meg kell
adni, de csak az ingyenes helyiség biztosítására. Sem személyzetet, sem evő és egyéb más
eszközöket nem.

Pócs János képviselő kérdése, hogy heti egy alkalommal, vagy naponta történik az étel
oszlás?

Magyar Csilla polgármester válasza: Hétfötől péntekig. A vezető kérése lett volna még a
hirdetés a polgármester és a képviselő-testület nevével jóvoltából, melytől teljesen
elzárkózott, csak és kizárólag az Alapítvány hirdessen. A helyi újságban történő
megjelenésben, vagy a szórólap terjesztésében tud az önkormányzat segítséget nyújtani.

Oláh Ferencné képviselő kérdezte, hogy a helyiség takarítását ki végzi majd?

Magyar Csilla polgármester válaszában elmondta, hogy az Alapítvány.

Takács Attila alpolgármester az alábbi véleményt fogalmazta meg: A Pénzügyi Bizottság
ülésén is elmondta, hogy előzetes állapotfelmérést készítsen az önkormányzat és a
megállapodásba rögzíteni kell, hogy amikor a program befejeződik, az Alapítvány az
átadáskor meglévő állapotnak megfelelően adja vissza a helyiséget.

Magyar Csilla polgármester elmondta, hogy az önkormányzat felelőssége nem szabad, hogy
keveredjen az Alapítvány felelősségével. Több településen, Kömlő, Pély és Tarnaszentmiklós
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településeken is lehetőséget biztosítanak erre az étel osztásra, viszont Tarnaméra, Boconád,
Tenk és Hevesvezekény települések elutasították.

Fejes Lőrinc képviselő kérdései: Milyen korosztályt érint? Hol főznek?

Magyar Csilla polgármester válasza: Csak a felnőtt korosztályt érinti. Félő, hogy az idős
szociális étkeztetést is érinti és a normatívát befolyásolhatja.
Nem helyben főznek, máshol főznek és szállítsa.

Fejes Lőrinc képviselő ennyi pénzért az étel minőségét vonta kétségbe. Véleménye, hogy az
önkormányzat problémát okoz magának.
Magyar Csifla polgármester: Igen, probléma lehet, de akkor is, ha nem vállalja az
önkormányzat. Ezért is nem kell az önkorniányzatnak ebbe beleszólni, nevét adni. A
szándékot azzal kifejezi az önkoniiányzat, hogy ingyenes használatra, napi két órára odaadja a
helyiséget.

Pécs János képviselő véleménye, hogy minden nap le kell ellenőrizni, hogy milyen állapotot
hagytak maguk után. A szerződésben mindent le kell szabályozni.

Az elhangzottak alapján Magyar Csilla polgármester a következőket javasolta elfogadásra:
Az önkormányzat ingyenesen biztosítja az épületet, minden közegészségügyi szempont
figyelembe vétele, az épület tisztántartása, annak környezetének takarítása minden nap az
Alapítvány kötelessége. A bérleti szerződés létrejötte előtt közösen állapot felmérésre kerül
sor, s a pályázati program végén, az épületet ennek alapján kell visszaadni az önkormányzat
számára. A fent felsoroltak megszegésért az önkormányzat mindennemű felelősségét
előzetesen kizáija, és a szerződés egyoldalúan felmondható.
A képviselők részéről más javaslat nem volt, egyetértettek a polgármester által
elmondottakkal. Ennek alapján Magyar Csilla polgármester kérdése: Egyetért-e a képviselő
testület az általa javasoltakkal? Kézfeltartással jelezze.

83/2018.(V. 30.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete megtárgyalta az Egy Falat Esély
Alapítvány (3534 Miskolc, Árpád utca 76/B, fsz/1) melegétel osztásához ingatlan
biztosítására vonatkozó kérelmét és 5 igen szavazat mellett az alábbiak szerint határozott:

A képviselő-testület a tulajdonában lévő Kisköre, Arany János u. 34. szám alatti ingatlan
használatát melegétel osztására minden közegészségügyi szempont figyelembe vétele mellett
ingyenesen biztosítja az Egy Falat Esély Alapítvány részére. Az épület tisztántartása, annak
környezetének takarítása minden nap az Alapítvány kötelessége.
A képviselő-testület szigorúan kiköti, hogy

- a bérleti szerződés megkötése előtt mindkét fél jelenlétében állapot felmérésre kerüljön
sor, s a pályázati program végén, az épületet ennek alapján kell visszaadni az
önkormányzat számára.

- a fent felsoroltak megszegéséért az önkormányzat mindennemű felelősségét előzetesen
kizárja, és a szerződés egyoldalúan felmondható.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.
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Ezek után Dr. Adamidi Jelena vállalkozó háziorvos önkormányzati szolgálati lakás biztosítás
ügyét tárgyalta a képviselő-testület Magyar Csilla polgármester előterjesztésében. A
polgármester az alábbiakat mondta cl: Dr. Adamidi Jelena háziorvos már jelezte az
önkormányzat felé szolgálati lakás igényét. A Tisza II. lakótelepen a 6/3-as épületben lévő
lakást ajánlották fel számára, de doktornő ragaszkodott a patika melletti, felújított szolgálati
lakáshoz. Jelezte azt is, míg nem költözik cl, rendelését megtartja, ami előreláthatóan 2019.
januárjáig lesz, addig szeretné a lakás bérbe venni.
Az előző bérlő által felhalmozott közüzemi tartozások kiegyenlítése és az átíratások
megtörténtek a szóban forgó szolgálati lakásnál.

Oláh Ferencné a Pénzügyi és Jogi Bizottság elnöke a szolgálati lakás ügyét megtárgyalta és
elfogadásra javasolják Dr. Adamidi Jelena háziorvos részére a gyógyszertár melletti
önkormányzati tulajdonú szolgálati lakás biztosítását.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester kérdése: Ki
az, aki támogatja a szolgálati lakás biztosítását? Kézfeltartással jelezze.

A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 5 igen szavazat mellett a következőképpen döntött:

8412018SV. 30.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazat mellett támogatta az
önkormányzat tulajdonában lévő Kisköre, Széchenyi u. 3 1-33. szám alatti szolgálati lakás
biztosítását Dr. Adamidi Jelena kiskörei vállalkozó háziorvos részére

Felelős; Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

A következőkben pedagógusok, köztisztviselők, egészségügyi dolgozók, egyéb
jogviszonyban dolgozók részére anyagi támogatás ügyét tárgyalta a képviselő-testület Magyar
Csilla polgármester előterjesztésében. A polgármester kérte a képviselő-testülettől egy
visszavonásig érvényes határozat meghozatalát a pedagógusnapi, egészségügyi napra, és más
önkormányzati közösségek számára anyagi támogatásra. Az elmúlt években már hozott ilyen
támogatásra vonatkozó határozatot a testület, de az nem visszavonásig érvényű, ezért
szeretné, ha ilyen határozat születne. A polgármester 3000,-Ft/fő támogatás nyújtását
javasolta.

Oláh Ferenené a Pénzügyi és Jogi Bizottság elnöke az előterjesztéshez elmondta: A
Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalta a pedagógusok, köztisztviselők és egyéb
jogviszonyban dolgozók támogatását és 3000,Ft/fő anyagi támogatást javasolnak elfogadásra
a testület számára.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem merült fel, Magyar Csilla polgármester
kérdésként tette fel: Ki az, aki egyetért a javaslattal? Kézfeltartással jelezze.

A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület S igen szavazat mellett az alábbi határozatot hozta:

100



85/20 1 8.(V. 30.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazat mellett a
- Kiskörei OV-LAK Ovoda pedagógusai ás technikai dolgozóinak pedagógus nap

alkalmából,
- Kiskörei Vásárhelyi Pál Altalános Iskola pedagógusai ás technikai dolgozóinak

pedagógus nap alkalmából,
- Kiskörei Polgármesteri Hivatal köztisztviselőinek,
- Kiskörei egészségügyi dolgozóknak Semmelweis nap alkalmából
- Kisköre Városi Onkormányzat közalkalmazottai részére,
- Kisköre Városi Könyvtár dolgozói részére

3000,-Ft/fő anyagi támogatást nyújt.
A képviselő-testület kéri az intézményvezetőket, megbízottakat a Polgármesteri Hivatal
pénzügyi ügyintézőjével történő egyeztetésre az anyagi támogatás felvétele miatt.

Ezen határozat visszavonásig érvényes.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: visszavonásig

A továbbiakban két ingatlan felajánlást tárgyalt a képviselő-testület Magyar Csilla
polgármester előterjesztésében.
A polgármester elmondta: László Antalné Kisköre, Dobó u. 50. szám alatti lakos a Kisköre,
Erzsébet a 8. szám alatti ingatlant ajánlotta fel az önkormányzat által történő inegvásárlásra.

A képviselők kinyilvánították, hogy nem kívánnak az ingatlan vásárlással élni. Ezek után
Magyar Csilla polgármester kérdésként tette fel: Ki az, aki nem támogatja a Kisköre,
Erzsébet u. 8. szám alatti ingatlan önkormányzat által történő vásárlását? Kézfelnyújtással
jelezze.

A jelenlévő 5 képviselő nemmel szavazott, Magyar CsiHa polgármester megállapította,
hogy a képviselő-testület 5 nem szavazat mellett az alábbiak szerint határozott:

86/2018.(V. 30.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete megtárgyalta László Antalné Kisköre,
Dobó u. 50. szám alatti lakos ingatlan felajánlásra benyújtott kérelmét és 5 nem szavazat
mellett nem támogatta a Kisköre, Erzsébet u. 8. szám alatti ingatlan önkormányzat által
történő megvásárlását.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

A másik ingatlan felajánlás Rabóczky Gyuláné egri lakostól érkezett. Magyar CsiHa
polgármester elmondta, hogy kérelmező már nem először ajánlotta fel a tulajdonát képező
Kisköre, Hunyadi u. 8. szám alatti ingatlant önkormányzat által történő megvásárlásra. Az
ingatlant devizaalapú hitel terheli 2,4 millió forint értékben. Amennyiben az önkormányzat a
hitel törlesztését felvállalja, a tulajdonos odaadja az ingatlant.

Pócs János képviselő megjegyezte: Nagyon rossz állapotban van az ingatlan.
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Fejes Lőrinc képviselő nem támogatta az ingatlan megvásárlását.

Magyar Csilla polgármester a következő kérdést tette fel: Ki az, aki nem támogatja az
ingatlan megvásárlását? Kézfeltartással jelezze.
A jelenlévő S képviselő nemmel szavazott, Magyar CsiHa polgármester megállapította,
hogy a képviselő-testület 5 igen szavazat mellett nem támogatta a Kisköre, Hunyadi u. 8.
szám alatti ingatlan megvásárlását, melyről a határozat a következő:

87120 18SV. 30.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 nem szavazat mellett nem támogatta
Rabóczky Gyuláné egri lakos tulajdonát képező Kisköre, Hunyadi u. 8. szám alatti ingatlan
önkormányzat által történő megvásárlását.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

Ezek után tárgyalta a képviselő-testület Magyar Csilla polgármester előterjesztésében
Baloghné Szilágyi Tünde Művelődési Ház igazgatónak a június 23-i, 24-i városi
rendezvényekkel kapcsolatos kérelmét. A polgármester a kérelemre vonatkozóan az
alábbiakat mondta el: A kérelem egyik része az árakat tartalmazza, amely a tavalyi évhez
hasonlóan került meghatározásra. A polgármester kérte, hogy elsőként ebben hozzon döntést a
testület, majd pedig a disco tartás ügyében.

A Művelődési Ház igazgatója az alábbi díjakat javasolta:
- 4000,-Ft/m a rendezvénytéren,
- 2000,-Ft/rn a Béke úton,
- 3000,-Ft áramhasználati díj.
A búcsú napján a piactéren pedig 500,-Ft/m helypénz megállapítását javasolta.

Oláh Ferenené a Pénzügyi és Jogi Bizottság elnöke elmondta, hogy a Bizottság
megtárgyalta a Művelődési ház igazgatójának a kérelmét és az alábbiak szerint döntött: A
Művelődési ház igazgatójának a június 23-i és 24-i díjakra vonatkozó kérelmét jóváhagyta, a
disco tartását pedig nem javasolták. A városnapra a belépőket ingyenesen, az I~úsági napra és
augusztus 20-ára a belépőket 1000,-Ft/fő, a kiskörei lakosoknak 500,-Ft/fő díjban javasolják
elfogadásra.

Pócs János képviselő a kevésnek tartotta a belépődíjakat.

Oláh Ferencné a Pénzügyi és Jogi Bizottság elnöke a képviselői véleményre elmondta:
Azért döntöttek ezek mellett a díjak mellett, hogyha valaki többedmagával megy a
rendezvényre, akkor nem biztos, hogy kifizet ennyi belépődíjat.

Fejes Lőrinc képviselő megjegyezte: Egy doboz cigaretta ára.

Magyar Csilla polgármester a belépődíjakat az alábbiak szerint javasolta: 1500,-Ft/fő,
kiskörei lakosok részére pedig 500,-Ft/fő.
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A képviselők egyetértettek a polgármester javaslatával. Ennek alapján Magyar Csilla
polgármester szavazásra bocsátotta a június 23-i és 24-i díjakat, valamint az I~úsági Napra
és az augusztus 20-i rendezvényre javasolt belépödíjakat.

Ki az, aki támogatja a 1500,-Ft/fő és 500,Ft/fő díjakat? Kézt’eltartással jelezze.
A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 5 igen szavazat mellett az alábbiakban döntött:

8812018.(V. 30.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete S igen szavazat mellett a 2018. június 23-i
városnapi rendezvényen, valamint a június 24-i búcsún az árusok részére az alábbiak szerint
határozza meg a díjakat:

Június 23-án szombaton — városnap

- Kisköre, Rendezvénytéren (Béke u. 3.) 4000,-Ft/in
- Kisköre, Béke úton 2000,-Ft/m
- Áramhasználat 3000,-Ft

Június 24-én Vasárnap - búcsú

- 500,-Ft/m helypénz.

A képviselő-testület a 2018. augusztus 4-i Ifjúsági Nap, a 2018. augusztus 20-i rendezvény
belépődíjait az alábbiakban határozza meg:

2018. augusztus 04. — Ifjúsági Nap

- 1500,-Ft/fő
- Kiskörei lakosok részére 500,-Ft/tó.

2018. augusztus 20-i rendezvényen

- 1 500,-Ft/tó
- Kiskörei lakosok részére 500,-Ft/fő.

A képviselő-testület a 2018.
- június 23-i városnapon, az augusztus 04-i Ifjúsági Napon, az augusztus 20-i

rendezvényen
DISCO tartásához nem adja hozzájárulását.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Baloghné Szilágyi Tünde Művelődési Ház igazgató

Határidő: értelem szerint.

A következőkben a Mozdulj Kisköre Ifjúsági Egyesület kérelmét tárgyalta a képviselő-testület
Magyar Csilla polgármester előterjesztésében. A polgármester a kérelemre vonatkozóan a
következőket mondta el: Az Egyesület az NKA-hoz pályázatot nyújtott be az Ifjúsági Nap
megrendezéséhez. Sajnos nagyon hátrasorolták őket, viszont a LEADER-ben van lehetőség
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pályázni, még van szabad Forrás. A pályázat elkészítésre kerül, 95 % a támogatás, 5 % az
önerő, azonban előfinanszírozás van. Mivel önerő szükséges, s meg kell előlegezni, ezért a
már megrendezésre került rendezvényt, ha annak szabályai szerint van dokumentálva, akkor
az utólagos elszámolásra lehetőség van. Az Egyesület szeretné, ha az önkormányzat
megelőlegezné a rendezvényt, a pályázati összegben, ami 3 millió forint, és ilyen összeg
került betervezésre a költségvetésbe is az Hjúsági Napra. Amennyiben a pályázat nyer, csak
az önerő összege terheli az önkormányzatot.

Oláb Ferenené a Pénzügyi és Jogi Bizottság elnöke az alábbiak szerint ismertette a
Bizottság döntését: A Pénzügyi és Jogi Bizottság a kérelmet megtárgyalta, s támogatásra
javasolják a testületnek a 3 millió forint Ifjúsági Egyesület számlájára történő átutalást.

A képviselők részéről ellenvetés nem volt, Magyar Csilla polgármester kérdésként tette Fel:
Ki az, aki támogatja a Pénzügyi és Jogi Bizottság javaslatát? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy a
képviselő-testület 5 igen szavazat mellett a következők szerint határozott:

8912018.(V. 30.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazat mellett hozzájárul a Tisza
Tarna-Rima Mente Leader Akciócsoport által a Társadalmi beilleszkedést elősegítő,
értéktudatos és befogadó helyi társadalom megteremtése című felhívás keretében a Kiskörei
Ifjúsági Nap megvalósításához, a Mozdulj Kisköre Ifjúsági Egyesület által a pályázat
benyújtásához.
A képviselő-testület vállalja, hogy a rendezvény megvalósításának költségét előfinanszírozza,
amelynek 95 %-át nyertes pályázat esetén utólinanszírozásként a pályázatban elszámolhat.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

Magyar Csilla polgármester előterjesztésében tárgyalta a képviselő-testület az ÓV-LAK
Ovoda intézményvezetőjének kérelmét. A polgármester átadta a szót Siposné Kohári Edit
intézményvezetőnek.

Siposné Kohári Edit intézményvezető az alábbiak szerint Foglalta össze kérelmét: Ismert a
képviselő-testület előtt, hogy pedagógus hiánnyal küzdenek. Jelenleg 8 fő óvodapedagógus
van, ebből 2 tó a felmentését tölti nyugdíjaztatás miatt. 1 tó június 30-ával felmondással
elmegy az intézményből, helyette lesz egy pedagógus, aki most végzi a főiskolát. A
pedagógus hiány miatt az elmúlt nevelési évben már kérte a képviselő-testülettől az ideiglenes
csoport összevonást, amelyet most is szeretne ezen okból.
Sajnos olyan helyzetbe kerültek, a pályázat többszöri meghirdetése ellenére, hogy egy
alkalommal sikerült óvodapedagógust felvenni, azonban a 3 hónap próbaidő alatt megszűnt a
munkaviszonya. Az ő munkabére megmarad, valamint annak az óvodapedagógusnak a
munkabére, aki elmegy július 1-től. Szeretné, hogy a képviselő-testület hozzájárulna 2 tó
pedagógiai asszisztens felvételéhez addig, míg az óvodapedagógusi állás nem kerül betöltésre.

Pócs János képviselő kérdése: A pedagógiai asszisztensek alkalmazása lehetséges?
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Siposné Kohári Edit intézményvezető válasza: A törvény szerint óvodapedagógust lehet
alkalmazni óvodapedagógusi munkakörre, de nines jelentkező, 5 Olyan személyeket szeretne
asszisztensi munkakörben alkalmazni, akik már egy évet elvégeztek a főiskolán.

Magyar CsiHa polgármester: A Pénzügyi Iroda vezetője a Magyar Államkincstárral
egyeztetett, s ők a belső átcsoportosítással nem foglalkoznak, a gyereklétszám határozza meg
a státuszban szereplő adatokat. Azt viszont tudni kell, hogy az ideiglenes csoport összevonás
fenntartásáig 4 főre kell csökkenteni a technikai létszámot a következő költségvetési évtől,
tehát a normatívát ennek alapján fogják biztosít~mi.

Siposné Kohári Edit intézményvezető szerint egy évig még megengedhető a létszám.

Magyar CsiHa polgármester: Felhívta az intézményvezető figyelmét, hogy a MÁK-kal
egyeztessen és a júniusi ülésig tisztázza.

Fejes Lőrinc képviselő a felmentési idő időtartamára kérdezett rá.

Siposné Kohári Edit intézményvezető válasza: Nyolc hónap a felmentési idő, ebből négyet
Ic kell dolgozni, négyet pedig elengednek.

Magyar CsiHa polgármester kérte az intézményvezetőt, hogy a csoport összevonás ügyében
egyeztessen a Magyar Allamkincstárral, s a soron következő testületi ülésen pontos
információ birtokában lehessen dönteni.

Siposné Kohári Edit intézniényvezető kiegészítésként elmondta, hogy 5 nevelésnélküli
munkanappal rendelkeznek, melyből még 2 nap maradt, s ezt június 1 1-én, 12-én szeretnék
igénybe venni, s ehhez kérte a testület támogatását.

A képviselők részéről több kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester az
alábbi kérdéseket tette fel. A képviselő-testület támogatja-e a Kiskörei OV-LAK Ovoda
vezetője által benyújtott kérelmet a 2 tő pedagógia asszisztens alkalmazására vonatkozóan?
Hozzájárul-e a képviselő-testület 2 nevelési munkanap elrendeléséhez? Kézfeltartással
jelezze.

A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület az alábbiakban határozott:

90/2018.(V. 30.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazat mellett hozzájárul, hogy a
Kiskörei OV-LAK Ovodába a két hiányzó óvodapedagógusi álláshelyre két Fő pedagógiai
asszisztens kerüljön felvételre.
A képviselő-testület a pedagógiai asszisztens alkalmazását 2018. december 31-ig engedélyezi.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Siposné Kohári Edit mb. intézményvezető

Határidő: értelem szerint.
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91/2O1SSV. 30.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazattal hozzájárul a Kiskörei ÓV-LAK
Ovodában 2018. június ii-én és 12-én nevelésnéiküli munkanap igénybe vételéhez.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Siposné Kohári Edit intézményvezető

Határidő: értelem szerint.
A továbbiakban Dr. Molnár Péter aljegyző előterjesztésében tárgyalta a képviselő-testület a Kiskörei
Polgárőr Egyesület kérelmét. Az aljegyző a kérelemmel kapcsolatban a következőket adta elő: Az
Egyesület szerződés módosítást kezdeményez a 3x100 Belügyminisztérium által nyújtott 300 ezer
forint támogatásra vonatkozóan, melyet az alábbiakkal indokolnak:Nem vásárolhatnak motort
adásvételi szerződés alapján, csak számlával, mert számlával lehet csak elszámolni. Az alábbi
eszközöket szeretnék helyette:

- nem engedélyköteles 10 db adóvevőt, melynek költsége 187.706,-Ft,
- 1 db női kerékpárt 71.107,-Ft-ért,
- Fényhíd gépjárműre I db 49.403,-Ft-ért.

Ennek alapján kérték a szerződés módosítását.

Dr. Molnár Péter aljegyző elmondta, hogy a támogatási szerződés megkötésre került az
önkormányzattal, a pénzösszeg átadásra került az Egyesület számára. Jogi akadálya nincs, a megjelölt
célok biztosabban elszámolhatók.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester kérdésként tette fel:
Ki az, aki támogatja a szerződés módosítást? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy a
képviselő-testület 5 igen szavazat mellett támogatta a Kiskörei Polgárőr Egyesülettel megkötött
szerződés módosítását, melyről a következő határozat született:

92/2018.(V. 30.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete S igen szavazat mellett támogatta a Kiskörei
Polgárőr Egyesület és az önkormányzat között 3x100 Belügyminisztérium által nyújtott 300 ezer forint
vonatkozásában létrejött támogatási szerződés módosítását.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

Ezek után a „Zsongó” Erőemelő, Testépítő Sport Egyesület szerződés módosításra vonatkozó kérelmét
tárgyalta a képviselő-testület Dr. Molnár Péter aljegyző előterjesztésében. Az aljegyző a
következőket mondta el: Az Egyesület a .‚Közös erővel Kisköréért” című pályázaton 350 ezer forint
vissza nem térítendő támogatást nyert. A támogatási szerződés megkötése folyamatban van. Mivel
azonos célt jelöltek meg az önkormányzathoz benyújtott pályázatukban is, és megkapták a támogatást,
ezért szeretnék ezt a szerződést módosítani. A helyiségbérleti díjra megállapított 304.800,-Ft-ot kérik
átcsoportosítani az egyéb költségek kiadások, eszközbeszerzések tekintetében. Amennyiben a
pénzügyi keretet nem tudják felhasználni, abban az esetben a támogatás összegét visszautalják az
önkonnányzat számára. A felszabaduló összeget az alábbiakra szeretnék felhasználni: az edzőterembe
egy új kandalló vásárlása, melynek költsége 100.000,-Ft. Céljaik között szerepel egy túra kajak-kenu
szakosztály létrehozása, melyhez 2 db kajak-kenut és hozzátartozó kellékeket szeretnék megvásárolni,
ennek költsége 200.000,-Ft.
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Fejes Lőrinc képviselő kérdése: Miért nem az aláírt szerződés megtörténte után nyújtotta be
kérelmét?

Dr. Molnár Péter aljegyző válaszában elmondta: Megérkezett az érvényességi döntés, de elbírálás
alatt volt. Támogató döntés van.

Fejes Lőrinc képviselő véleménye, hogy a kérelem mellett egy igazolásnak is kellene, hogy legyen.
Ezt csatolja.

Magyar CsiHa polgármester az elhangzottak alapján az alábbiakat javasolta: Hiánypótlásként
kerüljön becsatolásra az igazolás a pályázati támogatásról, ameimyiben ez megtörténik, abban az
esetben támogatja a képviselő-testület a szerződés módosítását.

A képviselők a polgármester által javasoltakkal egyetértettek, Magyar Csilla polgármester kérdése:
A képviselő-testület elfogadja-e az általa javasoltakat? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy a
képviselő-testület 5 igen szavazat mellett az alábbiak szerint döntött:

93/2018.(V. 30.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete megtárgyalta a „Zsongó” Erőemelő, Testépítő Sport
Egyesület szerződésmódosításra vonatkozó kérelmét és 5 igen szavazat mellett a következők szerint
határozott:

- Az Egyesület az Emberi Erőforrás Minisztériumtól nyert pályázati támogatásról csatoljon be az
igazolást. Amennyiben ez megtörténik, a képviselő-testület hozzájárul az önkormányzat által
nyújtott támogatásról szóló szerződés módosításához.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

A következőkben Magyar Csilla polgármester az alábbi tájékoztatást, bejelentést tette: A
közbeszerzési szabályzat tárgyalása okán rendkívüli képviselő-testületi ülés tartására lesz szükség. A
közbeszerzési szakértő által a szabályzat készítése folyamatban van.
A szociális lakásokra vonatkozóan engedély kérelmet nyújtottak be Heves Epítési Hatósághoz, de
végül a Kormányhivatal kijelölésével Eger Város Epítéshatóságához került, ahol megállapították, hogy
nem engedély köteles, kivitelezhető. Remélhetőleg júniusban indulhat a pályázat megvalósítása, így a
Közbeszerzési Bizottságnak is lesz feladata.

A képviselők az elhangzottakat tudomásul vették.

Miután több megtárgyalandó ügy nem szerepelt napirenden, Magyar Csilla polgármester zárt ülés
tartására tett javaslatot. Javaslatát a képviselő-testület elfogadta.

Ján~~tánj~yző’eenr~

aljegyző


